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Besvarelse af spørgsmål 257 alm. del stillet af udvalget den 21. 

februar 2018 efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rune 
Lund (EL). 
 
Spørgsmål:  
Skatteministeriet har deltaget i en evaluering af revisionspligten, som 
trådte i kraft i 2013. Evalueringen af revisionspligtlempelsen blev 
vedtaget som en del af vækstpakke i 2014, hvor man skulle undersøge 
mulighederne for en yderligere lempelse. Vil ministeren oversende denne 
evaluering til Folketinget, alternativt redegøre for hovedresultaterne af 
evalueringen, såfremt ministeren ikke ønsker at oversende evalueringen? 
Såfremt ministeren ikke ønsker at oversende evalueringen, bedes dette 
begrundet. 
 
Svar: 
Da Folketinget vedtog den seneste lempelse af revisionspligten i 2012 
(gældende fra 1. januar 2013), fremgik det af loven, at reglerne ville blive 
evalueret. I forbindelse med indgåelse af ”Aftale om en vækstpakke” fra 
juni 2014 besluttede den daværende regering at nedsætte en 
arbejdsgruppe, der skulle udarbejde en analyse af mulighederne for og 
konsekvenserne af en yderligere lempelse af revisionspligten, herunder 
den lovede evaluering af reglerne. Denne analyse blev ikke endeligt 
færdiggjort, da det blev besluttet, at der ikke skulle fremsættes et 
lovforslag vedrørende yderligere lempelser af revisionspligten.  
 
Jeg har bedt Erhvervsstyrelsen om at igangsætte en undersøgelse med 
inddragelse af eksterne eksperter, hvor man skal se på det fremadrettede 
behov for revisionspligt. Som en del af undersøgelsen vil der indgå en 
evaluering af lempelse af revisionspligten, herunder evalueringen af den 
gennemførte lempelse af revisionspligten i 2012 (gældende fra 1. januar 
2013). 
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